
REFERAT FRA MØTE I KVÅS MENIGHETSUTVALG 
 

9. juni 2021 på Vemestad bedehus 

 
 
Tilstede: Gro Alvheim, Ruth Miriam Foss, Rune Hauan, Torbjørn Ougland, Gunn 
Torbjørnsen Hestad og Marit Vegge. 
 
Åpningsord v/Torbjørn 

 
Sak 4/21: Innkalling, referat og meldingar 
Vi leste referatet fra forrige møte. Dette sendes ut sammen med referatet fra møtet i 
kveld. 
Det blir menighetstur for alle tre sogna 14. – 15. aug. 

 
Sak 5/21:Offerliste 
Menighetsutvalget ønsker at takkofrene i Kvås skal gå til følgende 
organisasjoner/virksomheter høsten 2021: 

- De tre organisasjonene som har arbeid i menigheten, èn søndag hver. 
Misjonssambandet 
Det norske misjonsselskap 
Indremisjonsforbundet. 

- Menighetens arbeid 3 ganger i løpet av høsten 
- Kirkens Nødhjelp (julaften) 
- Søndagsskolen i Kvås (høsttakke-gudstjenesten. Søndagsskolen bidrar her) 
- Yngres Kvås 
- Ungdomsforeninga i Kvås 
- IF i Lyngdal kirkesenter 
- Sjømannskirken 
- Misjonsprosjektet i Mukdahan 

 

Noe av dette kan overføres til våren. 
 
Sak 6/21: Gudstenester og kirkekaffi framover 
Vi gikk gjennom lista over gudstjenester i høst. Det er stort sett to uker mellom hver 
gudstjeneste, men mellom 15/8 og 19/9 er det fem uker. Menighetsutvalget ønsker at 
det også blir satt opp gudstjeneste den 5/9. 
 
Vi snakket videre om kombinasjonen nattverd og dåp i gudstjenestene. Det er viktig at 
dåpsfølget føler seg velkomne og inkludert i gudstjenesten, men noen kjenner på at 
nattverden fort kan bli et «fremmedgjørende» element for dem som er litt 
kirkefremmede fra før.  

 
Om smittevernreglene tilsier det, setter vi opp kirkekaffi fra august. Marit lager liste. 
 



Vi diskuterte til slutt hva vi kan gjøre for å få flere med på gudstjenesten. Finnes det små 
tiltak som kan engasjere flere? Vi noterte følgende ideer: 
 

- spørre flere om å bidra med kirkekaffi + være kirkevert 
- filmgudstjeneste 
- forbønnsgudstjeneste 
- søndagsskolen kan gjerne bidra på èn gudstjeneste til, f.eks. til våren. 
- Musikkgudstjeneste 

 
Vi ønsker i høst å gjøre litt ekstra ut av gudstjenesten med konfirmantpresentasjon, 
7/11, f.eks. med  

- Mat, musikk (trombone?) drama 
- Presentere alle konfirmantene med en liten film (Ole Tobias Rom er glad i å 

filme) 

 
Sak 7/21: Eventuelt 
Det er satt opp temakveld på bedehuset 17/11. Menighetsutvalget og bedehusstyret har 
ansvar denne kvelden.  
 
Neste møte i utvalget blir tirsdag 7/9 – kl. 19:30 
Da vil vi ha misjonsprosjektet som èn av sakene, og diskutere om vi skal gå over til 
samme prosjekt som de har i Lyngdal. 
   
 
 
Kvås 21/6 - 2021 
Marit Vegge 
 


